
PROTOKÓŁ Nr VI/2024 

 

z sesji Rady Gminy Radecznica, która odbyła się w dniu 26 września 2024 roku 

w godzinach: 9
03

 – 10
17

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radecznicy 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

1. Chorzępa Łukasz                                      10. Pawelczyk Beata                

2. Gumieniak Jerzy                                       11.. Poświatowski Mirosław  

3. Hadam Monika          12. Sołtys Janusz    

4. Jachymek Celina                                      13. Studziński Wiesław  

5. Kijek Zbysław           14. Sznitowska Laura     

6. Małysz Joanna                                          15. Zymon Marcin 

7. Mogielnicki Tomasz      

8. Nastaj Maciej      

9. Olech Jarosław                                                                      

 

Nieobecni Radni – Gumieniak Jerzy, Zymon Marcin  

 

ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

Sołtysi Gminy Radecznica  

                         

1. Edward Polak - Wójt Gminy 

2. Bożena Kiesz – Skarbnik Gminy  

3. Beata Trochimiuk – Sekretarz Gminy  

4. Andrzej Konrat – Radny Powiatu Zamojskiego  

5. Wiesława Śliwińska-Wyłupek – Dyrektor SP w Gorajcu  

6. Hanna Nowak – Dyrektor SP w Zaburzu  

7. Agnieszka Nowomińska – Dyrektor SP w Czarnymstoku 

8. Ewa Maj – Dyrektor SP w Radecznicy  

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami. 

7. Podjęcie Uchwał:  

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

b) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica. 



c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy 

e) w sprawie przystąpienia do przedsięwzięcia, złożenia wniosku aplikacyjnego      

i realizacji projektu pod nazwą „Termomodernizacja budynków szkół na terenie 

Gminy Radecznica”. 

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. 

Obrady otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Łukasz Chorzępa słowami:*Dzień 

dobry otwieram VI sesję Rady Gminy Radecznica*. Powitał także obecnych na sesji Pana 

Wójta Edwarda Polaka, Panią Sekretarz Beatę Trochimiuk, Panią Skarbnik Bożenę Kiesz oraz 

wszystkich gości zaproszonych na dzisiejsze obrady.  

 

Ad.2.  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum, obecnych jest 13 Radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał wszystkich Sołtysów przybyłych na sesję Rady Gminy.  

Kolejno odczytał proponowany porządek obrad.  

               1.   Otwarcie sesji. 

               2.   Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w okresie 

między sesjami. 

7. Podjęcie Uchwał:  

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

b) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica. 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy 

e) w sprawie przystąpienia do przedsięwzięcia, złożenia wniosku aplikacyjnego 

i realizacji projektu pod nazwą „Termomodernizacja budynków szkół na 

terenie Gminy Radecznica”. 

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 



9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty 13 głosami „za”.  

 

Ad.3.  

Brak uwag.  

 

Ad.4.  

Prowadzący obrady Pan Łukasz Chorzępa dokonał sprawozdania z działań 

poszczególnych Komisji Stałych m.in.:  

12 września -  odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, był to wyjazd w teren, Komisja 

oceniła realizacje bieżących inwestycji prowadzonych przez Gminę w I półroczu 2024 roku.  

18 września – obradowały razem Komisja Rolnictwa Planowania i Budżetu oraz Komisja 

Samorządowa i Socjalno- Społeczna. Tematem posiedzenia było:  

- zaopiniowanie realizacji budżetu za I półrocze 2024 roku 

- zaopiniowanie uchwał planowanych do podjęcia na sesji Rady Gminy Radecznica dnia 26 

września. 

 

Ad.5.  

Brak. 

 

Ad.6.  

Pan Wójt Edward Polak dokonał sprawozdania z wykonania uchwał oraz działań 

prowadzonych w okresie między sesjami. Kolejno poinformował o tym, że dnia 29 sierpnia 

2024 roku odbyła się sesja nadzwyczajna ze względu że nastąpiła konieczność zmian w 

budżecie Gminy, które były niezbędne do podpisania umowy z wykonawcą modernizacji 

budynku świetlicy wiejskiej w Zaporzu.  

Wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do właściwych organów 

nadzoru w celu sprawdzenia ich poprawności.  

Do jednej z uchwał Wojewoda Lubelski wniósł uwagę jest to uchwała w sprawie określenia 

zasad przyznawania diet sołtysom za udział w sesjach Rady Gminy oraz sesjach Sołtysów. 

Uwaga ta dotyczyła sformułowania zapisu „sesja sołtysów”. Poprawiona uchwała zostanie 

podjęta na najbliższej sesji Rady Gminy.  

Kolejno Pan Wójt poinformował o ogłoszonych przetargach nieograniczonych: 

- na budowę kanalizacji sanitarnej IV etapu w Radecznicy – otwarcie ofert nastąpiło 29 lipca 

2024 roku. Najkorzystniejsza oferta została złożona na kwotę 2 236 718 zł przez Inwest - line     

i Hydro term  

- na modernizację świetlicy wiejskiej w Zaporzu – najkorzystniejszą oferte złożyła firma 

Małgorzata Nakapała Usługi Budowlane z Kalinowic koło Zamościa. Ta oferta opiewała na 

kwotę 1 595 602, 76gr. Umowa została już podpisana.  

- na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych – najkorzystniejszą ofertę złożyła 

firma Eko-Mega Legieć Małek na kwotę 732 611, 32gr.  



- na wykonanie ostatniego etapu kanalizacji w Radecznicy ul. Uście – otwarcie ofert nastąpi 

w dniu 9 października 2024 roku. 

Następnie Pan Wójt Edward Polak przedstawił jakie były ogłoszone zapytania 

ofertowe w okresie od 1 sierpnia w celu wyłonienia najbardziej korzystnych ofert na 

wykonawcę poszczególnych zadań: 

- zapytanie ofertowe na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy 

biologicznych przydomowych oczyszczalni ścieków – najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

EMKAN-PRO  – Krzysztof Murawski, kwota 119 925 00 zł.  

- zapytanie ofertowe na wyłonienie inspektora nadzoru inwestorskiego przy realizacji zadania 

modernizacji świetlicy wiejskiej w Zaporzu - najkorzystniejszą ofertę złożyła firma MAPIS 

BIURO OBSŁUGI INWESTYCJI mg. inż. Adam Potocki z Biłgoraja na kwotę 24 477 00 zł.  

- było ogłoszone zapytanie ofertowe  na opracowanie planu ogólnego Gminy Radecznica – do 

zapytania tego nie wpłynęła żadna oferta w związku z tym to postepowanie zostało 

unieważnione. 

- zapytanie ofertowe na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę 

windy przy budynku po byłej szkole w Radecznicy – najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

AGF INŻYNIERIA  z Czarnegostoku na kwotę 18 450 00 złotych.  

- zapytanie na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę drogi 

wewnętrznej na działce nr 1356 w miejscowości Gorajec Zastawie wraz z przebudową zjazdu 

z drogi krajowej nr 74 według warunków Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad – 

postępowanie unieważniono gdyż najkorzystniejsza oferta opiewała na kwotę prawie 

30 000,00 brutto a jest firma, która zrobi to zadanie za 14 760, 00 złotych, czyli połowę taniej.  

- zapytanie na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej linii oświetlenia 

ulicznego przy drodze krajowej 16139L w miejscowości Latyczyn - najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma PRO CAT  Katarzyna Glazer ze Świdnika za kwotę 10 485 75 groszy.  

- zapytanie na wykonanie opracowania ekofizjograficznego Gminy Radecznica - 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Justyna Baran Tatarczak Solid Plan za kwotę 10 455,00 

złotych.  

- przy ponownym ogłoszeniu zapytania na opracowanie planu ogólnego Gminy Radecznica – 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Nowator s.c. Aleksandra Woźniak-Janeczek z Gliwic 

na kwotę 152 520,00 zł.  

- zapytanie ofertowe na dostawę wielootworowych płyt podwójnie zbrojonych żelbetowych 

typu JOMB - najkorzystniejszą ofertę złożyła firma BUD POL Radosław Bednarz z Goraja na 

kwotę 116 204,00 zł zobowiązała się dostarczyć 1720 płyt w wyznaczone miejsca na terenie 

Gminy.  

- zapytanie ofertowe na pełnienie nadzoru inwestorskiego przy realizacji zadania pod nazwą 

modernizacja oświetlenia drogowego w Gminie Radecznica -  najkorzystniejszą ofertę złożyła 

firma BM INWEST Mateusz Blicharz z Karolówki w kwocie 9 857,97gr.  

- zapytanie na wykonanie opaski i utwardzenie parkingu przy remizo świetlicy w 

miejscowości Gruszka Zaporska – otwarcie ofert nastąpi 26 września b.r. o godzinie 12.00.  



Jednakże mieszkańcy Gruszki Zaporskiej przeznaczyli fundusz sołecki na inne zadanie, więc 

będziemy musieli to postępowanie unieważnić gdyż nie będziemy mieć środków.  

Dalej Pan Wójt wspomniał o pomocy Gminy Radecznica dla parafii w Mokrymlipiu    

w wyłonieniu wykonawców zadania o nazwie zabezpieczenie, zachowanie oraz utrwalania 

fragmentów murów dawnego kościoła z XV wieku i dzwonnicy bramnej z XVII wieku          

w Mokrymlipiu. Otwarcie ofert nastąpi 18 października b.r. Natomiast drugie zadanie 

wykonanie prac konserwatorskich i restauratorskich Kościoła pod wezwaniem Znalezienia 

Krzyża Świętego w Mokrymlipiu- otwarcie ofert nastąpi w dniu 21 października b.r.   

Następną kwestią jest informacja, że Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie 

budowy zbiornika retencyjnego w Gaju Gruszczańskim. Wniosek ten zajął ósme miejsce na 

48 wniosków złożonych i otrzymał 15 punktów na 16 możliwych.  

Kolejno Pan Wójt poinformował, że Gmina złożyła dwa wnioski o dofinansowanie 

budowy dwóch dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Na drogę                   

w Latyczynie w stronę Pana                    * i w Gruszce Zaporskiej do świetlicy wiejskiej.  

Ponadto w tym okresie zostały podpisane umowy z najemcami pomieszczeń po byłej 

Szkole Podstawowej w Radecznicy, pomieszczenia na parterze na prowadzenie żłobka oraz 

działalności medycznej. Trwają prace i starania aby od 15 października ruszyć już                    

z rehabilitacją.  

Trwają prace projektowe dotyczące miejsca rekreacyjno-turystycznego w Podlesiu 

Małym nad jeziorem. Gmina będzie się ubiegać o dofinansowanie z Lokalnej Grupy 

Działania „Silne Biłgorajskie” nabór wniosków ma się zacząć w IV kwartale tego roku.  

W dniu 18 sierpnia Gmina Radecznica brała udział w Dożynkach Powiatowych w 

Starym Zamościu, Gminę reprezentowała miejscowość Czarnystok. Pan Wójt serdecznie 

podziękował wszystkim tym, którzy reprezentowali Gminę Radecznica.  

Pan Wójt Edward Polak nadmienił także o odbytych Dożynkach Gminnych dnia 1 września.   

Radny Pan Jarosław Olech zapytał na co są przeznaczone te płyty „jomby”, które 

zakupujemy? 

Wójt – płyty te zakupione są na potrzeby poszczególnych miejscowości, które w ramach 

swojego funduszu sołeckiego przeznaczyły te środki na zakup ich.  

 

Ad.7.  

Podjęcie uchwał  

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok – Przewodniczący obradom Pan 

Łukasz Chorzępa odczytał treść uchwały, następnie zapytał Radnych czy mają pytania 

do uchwały. Radni nie zabrali głosu. Nastąpiło głosowanie jawne z wynikiem 13 

głosów „za”, uchwała została przyjęta jednomyślnie.  

b) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica – treść 

uchwały została odczytana przez Wiceprzewodniczącego Rady Pana Łukasza 

Chorzępe. Dyskusji Radni nie podjęli więc kolejno odbyło się głosowanie jawne nad 

uchwałą z wynikiem 13 głosów „za” , uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

*Wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych, na podstawie art. 5 ust. 2 z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (tj. Dz.U. z 2022 r. poz.902) 



c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy - treść uchwały 

została odczytana przez Wiceprzewodniczącego Rady Pana Łukasza Chorzępe. 

Dyskusji Radni nie podjęli więc kolejno odbyło się głosowanie jawne nad uchwałą      

z wynikiem 13 głosów „za” , uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy – 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Dyskusji Radni nie podjęli więc 

odbyło się głosowanie jawne nad uchwałą z wynikiem 12 głosów „za’ przy 1 głosie 

nieoddanym, uchwała została przyjęta.  

e) w sprawie przystąpienia do przedsięwzięcia, złożenia wniosku aplikacyjnego                

i realizacji projektu pod nazwą „Termomodernizacja budynków szkół na terenie 

Gminy Radecznica” – treść uchwały została odczytana przez Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy. Radni nie mieli pytań do uchwały. Odbyło się głosowanie jawne nad 

uchwałą z wynikiem 13 głosów „za” uchwała została przyjęta jednomyślnie.  

Ad.8.  

Brak  

Ad.9.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Chorzępa odczytał wniosek Sołectwa 

Wólka Czarnostocka w sprawie uwzględnienia w budżecie Gminy na 2025 rok następujących 

zagadnień:  

- kompleksowy remont remizo-świetlicy; 

- rozwiązanie problemu zalewania działek wodami opadowymi przy drodze nr 182, 

jednocześnie usunięcie uciążliwości i utrudnień podczas przejazdu.  

 

Ad.10.  

Jako pierwszy głos zabrał Sołtys Pan Roman Kapica – zapytał czy istnieje możliwość 

zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego? Stwierdził, że fundusz sołecki miejscowości 

Gruszka Zaporska był przeznaczony na różne zadania a nigdy nie był realizowany bo 

pieniądze przepadały przez kilka lat.  

Odpowiadając Pan Wójt oznajmił, że przeznaczenie funduszu sołeckiego zawsze można 

zmienić. Przedstawił jak ta procedura wygląda: „Były uzgodnienia z innymi miejscowościami 

jak jest większe zadanie do wykonania w danej miejscowości bierzemy fundusz z bieżącego     

i przyszłego roku a brakujące środki dokładamy z budżetu gminy”.  

Dalej trwa debata nad przeznaczeniem funduszu sołeckiego Gruszki Zaporskiej.  

Ostatecznie Pan Wójt obiecał, że fundusz sołecki Miejscowości Gruszka Zaporska zostanie 

wykorzystany w 100% zgodnie z uchwałą na potrzeby mieszkańców.  

Następną kwestią poruszoną przez Sołtysa Pana Romana Kapicę była główna droga na 

odcinku z ostrym zakrętem w Gruszce Zaporskiej.  

Pan Wójt odpowiadając podkreślił, że jest to droga powiatowa i były zgłaszane sugestie 

Sołtysa ale to powiat zarządza tą drogą i nie mamy wpływu na to co oni z tą drogą zrobią. 

 



Radny Pan Jarosław Olech odniósł się do wypowiedzi Sołtysa Gruszki Zaporskiej. Oznajmił, 

iż to co dotyczyło poprzedniej kadencji jest nie prawdą ponieważ Radny Olech był 

Przewodniczącym Komisji Rolnictwa, Planowania i Budżetu i potwierdził, że w żadnym roku 

Sołectwu Gruszka Zaporska nie przepadły pieniądze z funduszu sołeckiego. Ponad to 

miejscowość ta skorzystała z ogromnych środków zewnętrznych na budowę dróg i to jest 

zrobione, a także Komisja Samorządowa i Socjalno-Społeczna podczas wyjazdu w teren 

ostatnio jeździła po tych drogach. Radny Olech zasugerował, że powinna być wdzięczność      

i podziękowanie dla poprzedników za to że włożyli tak duży wkład w budowę dróg                

w miejscowości Gruszka Zaporska.  

Radna Pani Beata Pawelczyk pierwsze zapytała co z równarką, kiedy w końcu 

dojedzie na Zaporze? oraz skierowała prośbę do Radnego Powiatowego aby Zarząd Dróg 

Powiatowych wziął pod uwagę uwarunkowanie terenu w miejscowości Zaporze i przebrał 

przydrożne rowy i przepusty pod drogą powiatową.  

Pan Wójt udzielając odpowiedzi podkreślił, że spodziewał się takiego pytania a równarka jest 

czeka tylko operator jest na zwolnieniu lekarskim dłuższym. Dlatego w zaistniałej sytuacji 

zostały powzięte działania znalezienia innego wykonawcy , innej równarki aby można było to 

zadanie skończyć. Poprosił także jeżeli ktoś ma jakieś namiary na równarkę to proszę o 

zgłaszanie.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Łukasz Chorzępa zasugerował że w pobliżu miejscowości 

Biłgoraj w firmie Atos jest równarka z bardzo dobrym operatorem i w niedużych pieniądzach. 

Wójt oznajmił, że jeszcze dziś skontaktuje się z tą firmą. 

Sołtys Pan Stanisław Harkot zapytał jaki jest koszt zakupu równarki? Bo my w ciągu dwóch 

lat wydamy tyle pieniędzy na opłacenie operatora i jego prac co koszt dwóch równarek. Wójt 

odpowiedział, że cena równarki nowej to jest prawie 1 000 000 złotych i zakup jej nie 

wchodzi w rachubę. Zakupiona równarka tanio nie posłuży długo tylko będzie to samo co z tą 

obecną co jest. Są zamiary aby w okresie zimowym uruchomić naszą równarkę. Temat 

zakupu albo naprawy jest do przemyślenia na spokojnie na Komisjach Rady Gminy.  

Radny Pan Wiesław Studziński zapytał czy była by możliwość zrobienia oświetlenia 

ulicznego „Starej Wsi"? Wójt odniósł się do tego zapytania i odpowiedział, że zawsze jest 

możliwość zrobienia oświetlenia ulicznego tylko teraz trzeba się liczyć z tym, że w tej chwili 

nie ma żadnych dofinansowań na tego typu zadanie. Jest pytanie czy znajdziemy w budżecie 

Gminy środki na zrobienie tego zadania? Za chwilę będzie opracowywany program budżetu 

na 2025 rok jeżeli znajdą się środki to będzie to zadanie wykonane.  

Sołtys Pan Roman Kapica poinformował, że w Gruszce Zaporskiej robi się projekt całej 

przebudowy linii. Temat ten był już kiedyś poruszany. Pan Wójt oznajmił, że słupy są do 

likwidacji i ta firma, która to zadanie wykonuje może zrobić projekt i dokumentacje na 

oświetlenie „Starej Wsi” a samo wykonanie będzie zależało od Urzędu Gminy.  

Radny Pan Wiesław Studziński zapytał o maszynę do podcinania gałęzi, czy jest to realne 

jeszcze w tym roku czy nie? Odpowiedz Pana Wójta na chwilę obecną nie mamy środków na 

podcinanie gałęzi, bo koszty równarki nas trochę przerosły. Są postanowienia, że w okresie 



jesienno-zimowym, zimowo-wiosennym obcinać gałęzie będziemy we własnym zakresie. 

Mamy bodajże ośmiu pracowników, którzy dadzą radę bo jest komu pracować.  

Głos zabrał Radny Powiatowy Pan Andrzej Konrat podziękował za głosy, które doprowadziły 

do tego, że został Radnym Powiatowym. Ze swojej strony zadeklarował szeroką współpracę       

i będzie wspierał w Powiecie działania Naszej Gminy. Poprosił aby Gmina zastanowiła się 

nad wnioskami do Powiatu, które będą do uwzględnienia w przyszłym budżecie. Odniósł się 

do pytania w sprawie dróg powiatowych poprosił aby kwestie tego typu zgłaszać 

bezpośrednio do Zarządu Dróg Powiatowych ale jeżeli wystąpią jakieś opóźnienia lub brak 

reakcji wtedy jako Radny będzie interweniował.  

Sołtys Pan Stanisław Winiarczyk zgłaszał w poprzedniej kadencji dwa problemy 

mieszkańców Mokregolipia dotyczy to dwóch miejsc newralgicznych przy drodze 

powiatowej przy przystankach gdzie stoi woda. Przyjechała firma z Dróg Powiatowych 

naznaczyła miejsce gdzie ma być przepust którym zejdzie woda z szosy i na tym stanęło 

dalszych działań nie ma. Kolejna jest kwestia gałęzi lip, które wiszą nad przystankiem, 

zagrażają one życiu osób przebywających na przystanku. Radny Powiatowy odnosząc się do 

tej wypowiedzi oznajmił, że droga powinna być jeszcze na gwarancji i postara się aby w 

Powiecie zostały podjęte właściwe działania naprawcze.  

Pan Wójt zaprosił Pana Sołtysa Stanisława Winiarczyka po sesji na rozmowę w celu 

rozstrzygnięcia tego problemu i podjęcia dalszych działań naprawczych. Radny Powiatowy 

Pan Andrzej Konrat zadeklarował, że zainteresuje się tym pismem odpowiedzią i realizacją 

naprawy.  

 

Ad.11. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Chorzępa zakończył obrady słowami: 

„zamykam VI sesję Rady Gminy Radecznica, dziękuje.” 

 

Protokołowała A. Janowska  

 

            

      WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY GMINY 

Łukasz Chorzepa 

 

 

 

 

 

 

 


